
PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETOWEJ 

I PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI W DN. 22.09.2008 R. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: p.Wójt, Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski oraz radni wg 
listy obecności. P.Wójt przedstawił tematy na komisję: 

- budowa i zabezpieczenie dróg przed zimą 
- sprawa budowy wodociągu 
- przekrycie dachu i elewacja w Szkole w Kolembrodach 
- działalność Fundacji p. Lutowskiego w Domu Ludowym w Przegalinach 
- zakup samochodu strażackiego 

P.Wójt -przedstawił sprawę dróg do zabezpieczenia przed zimą i środki na ich zabezpieczenie. Droga 
Przegaliny Duże -Żelizna -dostaliśmy odmowę ze środków Unii Europejskiej . Zaciągniecie zobowiązania w 
kwocie 260 tyś. zł i podjęcie uchwały na budowę tej drogi. Droga jest bardzo zniszczona i należy zrobić to przed 
zimą  , bo później koszt naprawy może być jeszcze większy .Za głosowali wszyscy . 
Droga Przegaliny Małe - Ossowa -jest w budżecie 250 tyś zł na budowę Mam informację że otrzymamy dotację 
w wys. 70 tyś. zł co chciałbym żeby na sesji było wprowadzone. W związku z powyższym będę kontynuował 
budowę tej drogi do wysokości tych środków Jak dostanę pismo to zrobimy sesję - może nawet na telefon. 

Na adaptację budynku w Kolembrodach na warsztaty terapii zajęciowej w budżecie jest 181 tyś. zł  
–wykorzystano 3 l tyś. zł .Brakuje do uzupełnienia aby pozyskać środki z PERON 14 tyś. zł Dołożyć 14 tyś. na 
ten cel na sesji. 
Przeznaczyć pewną kwotę na zakup farby na malowanie przystanków wg zal;ecenia SANEPID-u. 
Wodociąg- wniosek do RPO -7300 tyś. nie został załatwiony i należy rozważyć rozbicie na mniejsze zadania 
,udział naszych środków i złożenie wniosku do PROW-u Mieszkańcy Walinny i Wólki mają problemy z wodą. 
W Urzędzie Gminy 23.09.2008 r. o godz. 15 będzie spotkanie na temat wniosków z p. Sosnowskim. 
Dach / części szkolnej / na Szkole w Kolembrodach 535 m2, daszek nad wejściem, malowanie elewacji 
wyceniono za 79000 zł. 
To kwota zbyt wysoka, Rozpatrzyć remont sposobem gospodarczym. Korszeń Stanisław ma uprawnienia do 
zdejmowania eternitu- na umowę o dzieło. Zakup blachy ok. 25 tyś. zł. zakupić farby, pozyskać deski jeżeli 
będzie taka potrzeba. Pieniądze z rezerwy. Koszt sposobem gosp. około 60 tyś. zł. 
Do samochodu strażackiego dostaniemy 350 tyś. zł. Pozostałe 30 tyś. 500 zł dołożyć ze środków własnych z 
rezerwy. Inne zmiany wg potrzeb kierowników jednostek. 

P.Chomiuk ma 500 m3 piachu który oddałby za darmo.Można wykorzystać do piaskownicy na plac 
zabaw do przedszkola i na drogi ale cienką warstwę żeby zmieszała się z ziemią bo piasek jest za drobny .Na 
wysypisku śmieci zasypać dołek- z nakazu kontroli. P. Wójt-czy dobry piach woził p. Górny na drogi Tryb i 
Kolembrody bo sytuacja na drogach jest zła po opadach deszczu. 
Pan Lutowski Czesław prowadzący Fundację w Dęblinie chce wynająć od gminy 
budynek -dom ludowy w Przegalinach na działalność. Będzie to świetlica 
socjalterapeutyczna - a jedno pomieszczenie w budynku dla potrzeb wsi. 
Pan Lutowski przedstawił program działania swojej fundacji. 
Umowa ma być podpisana na minimum 15 lat za przysłowiową złotówkę. Po podpisaniu 
Umowy p. Lotowski chce przystąpić do prac remontowych , wybicia studni, wykonanie 
szamba i wyremontowania chociaż 2 pokoi, gdzie można byłoby już pozyskiwać żywność i 
odzież, aby można było zorganizować już paczki świąteczne. 
Koszty remontu ponosi fundacja. Jeżeli uda się wystartować ze zbiórką to na wiosnę 
otwieramy recykling np. butelki na 15 miejsc pracy na umowę zlecenie. 
Fundacja chce zorganizować punkt interwencyjny. Będą współpracować z GOPS-em, żeby 
zrobić przegląd w środowisku. Do pełnego wyremontowania ,uruchomienia będzie przebywał 
sam p. Lutowski. Później l matka samotnie wychowująca z dwójką dzieci i l starsza pani. 
Osoby nie pobieraj ą żadnej pensji. Osoby pracujące przy recyklingu to miejscowi. 
Działamy w Werbkowicach, Podlodowie.  organizacja działamy 7 miesięcy. Jest to 
organizacja świecka. 
Jeżeli umowa będzie zerwana przed upływem 15 lat użytkowania fundacja nie będzie dochodzić o zwrot 
kosztów na adaptację. 
Fundacja i GOPS będą składać miesięczne sprawozdania z pozyskiwania środków. Należy zorganizować 
spotkanie pracowników GOPS-u, Ośrodka Kultury, świetlicy Celem omówienia zadań i współpracy. P. 
Domański i sołtys wsi Przegaliny Małe będą w Kontakcie z p. Lutowskim- fundacją. 
Sprawa ogrodzenia- nie ma takiego wymogu dopóki nie zamieszkuje rodzina. Toczę rozmowy takie z Dębowa 
Kłodą na temat organizacji takiej fundacji. W umowie należy ująć ;-działalność na konkretny cel, nie 
odstępowanie lokalu osobom trzecim. 
Komisja wyraża zgodę na założenie i działalność fundacji i poleca zawarcie odpowiedniej umowy.  
 
Na tym protokół  zakończono. 
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